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اخیرا انتظار اهالی محله مهرآباد و محلات هم جوار به پایان رســید و بولوار الزهرا)س( بازگشایی 
شد و ادامه آن به بهره برداری رسید.

در این مراسم، جمعی از اعضای شورای اسلامی شهر مشــهد و مدیران شهری حضور داشتند و 
شهردار مشهد نیز به صورت ویدئوکنفرانس در آیین افتتاح حضور داشت.شهردار مشهد در مراسم 
افتتاح این بولوار گفت: در کنار بهره برداری از تعداد زیادی از پروژه های عمرانی، در مناطق پیرامونی 
و کم برخوردار شهر برخی پروژه ها مراحل پایانی خود را می گذراند که نیاز دارد تا سایر دستگاه ها 
برای به سرانجام رسیدن آن همت کنند. با توجه به این موضوع تصمیم داریم تا هر ازچندگاهی 
تعدادی از پروژه های اجراشده در مناطق پیرامونی را که آماده بهره برداری می شوند، در جلسات 
ستاد سامان دهی حاشیه شهر مشهد اعلام و افتتاح کنیم. یکی از این پروژه ها که از اهمیت زیادی 
برخوردار است بازگشایی و امتداد یافتن بولوار الزهرا)س( واقع در منطقه۵ است که امروز شاهد 
افتتاح آن هستیم.محمدرضا کلائی ادامه داد: یکی از پیش فرض های این طرح اتصال این محدوده 
به بزرگراه است، به این معنی که بار ترافیکی حر را کاهش داده و به بولوارالزهرا)س( منتقل کنیم 
که این مهم نیازمند بازگشایی و اجرای ادامه بولوار الزهرا)س( بود اما مانع اصلی وجود مدرسه ای 
در مسیر اجرای این بولوار بود که با ورود استاندار به موضوع و توافق با آموزش  و پرورش حل شد. در 
کنار بازگشایی مسیر و اجرای بولوار الزهرا)س( دو پل نیز روی کال امیرآباد احداث و دسترسی به 

بزرگراه برقرار شد که این موضوع تأثیر بسیار زیادی در تسهیل دسترسی به بزرگراه دارد.

 رویکرد شورای پنجم عدالت محور است
رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و کم برخوردار شــورای شهر مشهد در این مراسم به عزم جدی 
مدیریت شهری اشــاره کرد و گفت: بازگشــایی بولوار 240متری الزهرا)س(، حاصل کار جمعی 
بین بخشی بوده و بسیار خرسندیم که با سیاســت گذاری خوب شورای شهر و عزم جدی مدیریت 
شهری، پروژه دیگری در مناطق کم برخوردار شهر مشهد به ثمر نشسته است.رمضانعلی فیضی بیان 
کرد: شهرداری برای اجرای آن، تلاش  های بسیاری در راستای تملک مدرسه هم جوار کرد. بسیار 
خرسندیم که ضمن این بازگشایی، ساختمان جدید مدرسه نیز به همت مدیریت شهری، ساخته و 
تحویل آموزش و پرورش شد تا در اختیار دانش آموزان مشهدی قرار گیرد. شورای پنجم با رویکرد 
عدالت محور، پیوسته برای توسعه همه جانبه و عدالت تمام پهنه ای تلاش کرده است.معاون عمران، 
حمل ونقل و ترافیک شهردار مشــهد نیز در این مراسم گفت: بیش از ۶0درصد هزینه های عمرانی 
شهرداری برای حاشیه شهر انجام شده اســت.خلیل ا... کاظمی بیان کرد: همواره یکی از مشکلاتی 
که در محدوده شهرک شهید قدوســی، مهرآباد، محله ابراهیم آباد و شهرک اقدسیه وجود داشت 
دسترسی نداشتن این شهرک ها به بزرگراه و طولانی بودن مسیر دسترسی به حرم مطهر و مرکز شهر 
بود. در محدوده این شهرک ها کال امیرآباد وجود داشت که بدنه سازی و به پارک خطی تبدیل شده 
بود، اما این کال اتصال شرق و غرب منطقه را قطع کرده بود و در کنار آن بولوار الزهرا )س( نیز به دلیل 
وجود معارضاتی ادامه پیدا نکرده بود.بر همین اساس مدیریت شهری تصمیم گرفت تا برای رفع این 
مشکلات ادامه بولوار الزهرا)س( را با بازگشایی مسیر احداث کند و با اجرای دو دهنه پل روی کال 
امیرآباد، شهرک شهید قدوسی، مهرآباد، محله ابراهیم آباد و شهرک اقدسیه را به بزرگراه متصل کند.

 اجرای بولوار الزهرا)س( باعث توسعه و پیشرفت این منطقه می شود
میلاد مرادنیا، شــهردار منطقه۵، در حاشیه مراســم افتتاح پروژه بولوار الزهرا)س( گفت: پروژه 
بولوارالزهرا)س( به طول 2۶0متر و عرض 10 متر در دو باند سواره رو با هزینه ای بالغ بر 12میلیارد 
تومان احداث  شده است. علاوه بر این برای اتصال شهرک شهید قدوسی، مهرآباد، محله ابراهیم آباد 
و شهرک اقدســیه به بزرگراه با جمعیت بیش از 22هزار نفر،در کنار احداث بولوار الزهرا)س( دو 
دهانه پل نیز روی کال امیرآباد حدفاصل حر1 و حر2 اجراشده است.یکی از ویژگی های پروژه بولوار 
الزهرا)س( احداث مسیر ویژه دوچرخه در میان آیلند میانی بولوار است که در کنار ایمنی بیشتر 

زیبایی خاصی نیز به محل بخشیده است.

شریفی|  اینجا شباهتی به یک ورزشگاه ندارد. دور تا دور زمین پوشیده شده از ته سیگار. دود 
آتشی که شب ها اینجا روشن می کنند حالا تمام دیوار ها را خاکســتری کرده است. اینجا که 
می گوییم ورزشگاه شهید رجایی در انتهای محله کشاورز است. ورزشگاهی که با توجه به قدمت 
و وسعتش می توانست یک ظرفیت خوب برای این محله، کودکان، جوانان ورزشکارش و در یک 
کلام ستاره ساز باشد اما حالا بیشتر شــبیه پاتوق معتادها شده است! به درخواست افراد محله 
همراه با مدیر دفتر توسعه محله کشاورز سری به این ورزشگاه می زنیم تا همه چیز را از نزدیک 
ببینیم.از در اصلی وارد ورزشگاه می شویم. ابتدا و انتهای ورزشگاه دو سالن ورزشی فوتسال قرار 
دارد که تمام پنجره های آن شکسته است و فرسودگی از سر و رویش می بارد. اما چیزی که همان 
ابتدا توجه ما را جلب می کند زمین فوتبال خاکی آن است. زمینی وسیع که دروازه های بدون تور 
دارد و توسط خود بچه ها خط کشی شده است. میرزایی یکی از معتمدان این محله تعریف می کند 
تابستان ها بچه های محله در این زمین فوتبال و دو سالن ورزشی این ورزشگاه بازی می کنند اما 

اینجا با مدیریتی صحیح می توانست محل برگزاری مسابقات محلات و بازی های مهم تر باشد.

 اینجا پاتوق معتادها شده
در حال گشت و گذار در گوشه و کنار ورزشگاه هستیم که پشت یکی از سالن ها دو معتاد نشسته 
در گوشــه دیوار را می بینیم. ما را می بینند اما حرکتی نمی کنند. بی اعتنا ســر در گریبانشان 
فرومی برند و پارچه ای مندرس را هم روی خودشان می کشند. از سرایدار ورزشگاه می پرسیم 
چرا برخوردی نمی کند؟ جواب می دهد فایده ای  ندارد. به نرده های تکه شده اشاره می کند و راه 
ورودی ای که برای آن ها باز شده است.برومند، مدیر دفتر توسعه محله کشاورز، ابتدا از قوت و 
ضعف این ورزشگاه قدیمی محله می گوید: وجود این ورزشگاه، هم موجب قوت محله است و هم 
ضعف. این ورزشگاه با این وسعت و ظرفیت می تواند به طور کامل سرانه ورزشی جمعیت 22هزار 
نفری محله را تأمین کند اما در عمل استفاده ای از این ظرفیت نمی شود. حالا خیلی از خانواده ها 
اجازه رفت و آمد فرزندانشان را به این ورزشگاه نمی دهند و بچه ها مجبورند به زمین چمن پارک 

نصرت یا ورزشگاه شهید باهنر بروند و مسافتی طولانی را طی کنند.

 به قولشان عمل نکردند
وی از جلسات متعددی می گویددر  آن بارها ساکنان محله درخواستشان را مبنی بر رسیدگی به 
این ورزشگاه به مسئولان اعلام کرده اند اما راه به جایی نبرده اند. می گوید: 1٣رجب سال پیش 
مسئولان شهری و کشوری بازدیدی از محله داشتند. ساکنان مشکل همیشگی شان را در این 
بازدید مطرح کردند و مســئولان قول دادند به طور جد این موضوع را پیگیری کنند اما باز هم 
اتفاقی رخ نداد. این ورزشگاه حالا از سوی وزارت ورزش و جوانان به بخش خصوصی واگذار شده 

و کسی رسیدگی به آن را تقبل نمی کند.

  بودجه نیست
به گفته احسان نجاری مقدم، رئیس ناحیه2 منطقه۶ شهرداری، جلساتی درباره وضعیت این  
ورزشگاه   با آســتان قدس و وزارت ورزش و جوانان برگزارشده که نتیجه ای نداشته است. او 
می گوید: در این جلسات متولیان آستان قدس اعلام کردند تا سال 1400 عرصه زمین را اجاره 
کرده اند و بعد از اتمام مدت اجاره با وزارت ورزش و جوانان وارد مذاکره می شوند تا آن را احیا 

کنند اما گویا در حال حاضر بودجه ای ندارند.

انتظار اهالی محله مهرآباد به پایان رسید
بزرگ ترین مجموعه ورزشی محله کشاورز خاک می خوردکاهش ترافیک» حر«

ورزشگاهی که می توانست ستاره ساز باشد
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